
Coric: Najgorszy w ostatnich dwóch latach był brak gry
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Ante Coric, pomocnik Almerii, wypożyczony do Romy, udzielił wywiadu dla 

rtl.hr, w którym odniósł się też do przeszłości w ekipie Giallorossich. 

- Najtrudniejsze było to, że nie grałem nawet przez minutę, ale to piękne, że byłem

w wielkim zespole jak Roma i że teraz idzie wszystko dobrze w Almerii. 

Przyszłość?

- Nie znam planów na przyszły sezon. Jestem nadal tu w Almerii. Mam nadzieję, że

awansujemy do La Liga. Znajdujemy się na dobrej drodze, spowolniły mnie tylko

kontuzje. Wierzę w siebie i wielu wierzy we mnie.

Treningi?

- Jednego dnia pracuję nad siłą, innego biegam. Trenuję ciężko by być gotowym w

jak najlepszym stopniu by nie mieć problemów z kontuzjami i sprawić by powrót do

gry był jak najłatwiejszy.

Dynamo Zagrzeb?

- Dynamo jest dla mnie nie tylko klubem, ale rodziną. Z mojej strony nie jest na

pewno zakończoną historią. Dlaczego miałby być? Nie widzę powodu.

Euro 2021?

- Myślę i mam nadzieję, że mogę znaleźć się na liście powołanych jeśli awansuję z

Almerią do pierwszej ligi, jeśli uda mi się zagrać więcej minut i jeśli pozwolą mi na to

kontuzje.
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